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ROMANIA
JUDETUL BIHOR
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SANIOB
Nr. 2331/19.11.2014

P R O C E S V E R B A L

Incheiat azi19.11.2014in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei
Saniob, stabilita prindispozitia primarului nr.109/12.11.2014, sedinta care a avut loc
la sediul administrativ al acestei institutii publice, ora 08.30.

La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri:Buzas Ioan Nicolae-
viceprimar, Kiss Stefan Alexandru, Braun Tibor, Boros Stefan, Meszaros Anita,
Fabian Robert-Csongor, Nagy Karoly, Costa Mircea Andrei, Opre Viorel Florian si
Varga Bela.

Au absentat consilierii :Hundemer Kinga Maria,
Au participat de drept:d-ul Molnar Jozsef – primar si d-na Mela Maria-

Elena – secretar ,
Au mai participat d-ul Erdei Danut Eugen – delegat satesc al satului Cenalos si

d-na Buda Ecaterina - supleant.

d-na secretar a adus la cunostinta d-lor si d-nelor consilieri ca este momentul
pentru alegerea unui nou presedinte de sedinta pentru urmatoarele 3 luni.

- asteptam propuneri.
D-na Torok Anita propune pe d-ul Boros Stefan .
Alte propuneri nu mai sunt. Cine este pentru?
Se aproba alegerea presedintelui de sedinta in persoana d-uluiBOROS

STEFAN cu unanimitate de voturi pentru si se adoptaHotararea nr.51.

O R D I N E A D E Z I:

D- ul Boros Stefan – presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a supusspre
dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob,Ordinea de Zi a sedintei, la care i-a
dat citire:

1. Alegerea presedintelui de sedinta.
2. Aprobarea ordinii de zi.
3. Aprobarea procesului verbal alşedinŃei ordinare din data de 15.10.2014
4. Proiect de hotarare pprivind rectificarea bugetului Consiliului local al

comunei Saniob pentru anul 2014.
5. Proiect de hotarare privind aprobarea constituirii Comisiei speciale

pentru întocmirea inventarului bunurilor care alc ătuiesc domeniul
public al comunei Saniob.

6. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea inventarului
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bunurilor care alcatuiesc domeniul public al comunei Saniob.
7. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului anual de achizitii publice

pentru anul 2015.
8. Proiect de hotarare privind suspendarea activitatii SC SALUBRIZARE

CHISLAZ SRL.
9. Proiect de hotarare privind constatarea incetarii de drept a mandatului

consilierului local al comunei Saniob, d-na Hundemer Kinga Maria si
validarea mandatului de consilier local a d-nei Buda Ecaterina din
partea UDMR.

Ordinea de zi a fost aprobata cu 10 voturi pentru, adoptandu-seHotararea nr.52.
Inainte de inceperea dezbaterii materialelor inscrise in ordinea de zi a

sedintei, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor localiprocesul verbalal sedintei
ordinare din 15.10.2014 pe care l-a supus spre aprobarea Consiliului local .

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 10 voturi pentru, adoptandu-se
Hotararea nr.53.

La punctul patru din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind
rectificarea bugetului Consiliului local Saniob pentru anul 2014,d-ul primar Molnar
Jozsef prezinta raportul de specialitate intocmit de d-na contabil Borbely Zita .

In urma celor expuse, d-ul presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
d-ul Boros Stefan – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul patru al

ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.54, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si
0 abtineri .

La punctul cinci din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea
constituirii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului bunurilor care
alcătuiesc domeniul public al comunei Saniob,d-na secretar Mela Maria-Elena
prezinta referatul de specialitate, si arata ca de la prima constituire a comisiei de
inventariere s-au facut schimbari majore. Astfel, fiind necesar a semai opera in cadrul
inventarului domeniului public este necesar a se actualiza componenta acestei comisii.

In urma celor expuse, d-ul presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

d-ul Boros Stefan – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul cinci al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.55, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si
0 abtineri .

La punctul sasedin ordineadezi, Proiectdehotarare privind modificarea si
completarea inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul public al comunei
Saniob, d-nasecretarMela Maria-Elenaprezintareferatulde specialitate,si aratacare
sunt punctelecaremodifica inventaruldomeniuluipublic. Astfel, vom aveaanexade
modificari, unde vom modifica denumirea“ fostului sediu CAP Saniob” in “sediu
primarie” si in acelasitimp se va modifica denumirea“casanotarului” in “complex
medical” . La anexa intrari, vom completa domeniul public cu doua utilaje pentru
intretinereadomeniuluipublic, achizitionatepebazadeproiect.

In urma celor expuse, d-ul presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
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Nu se inscrie nimeni.
d-ul Boros Stefan – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul sase al

ordinii de zi, si s-a adoptatHotararea nr.56, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si
0 abtineri .

La punctul sapte din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea
Planului anual de achizitii publice pentru anul 2015, d-ul primar arata ca avem
obligatia de a aproba un astfel de plan anual in vederea posibilitatii accesarii de noi
investitii. Propun sa ne reamintim obiectivele Planului aprobat pentru acest an,
obiective care partial au fost indeplinite, cum ar fi reabilitarea termica la scoala Saniob,
instalare centrala termica la scoala din Ciuhoi, si sa veniti cu noi propuneri pentru anul
care urmeaza. Eu propun sa mai adaugam un punct la lista, poate vom gasi finantare
pentru realizarea unui teren cu gazon sintetic, imprejmuit de un spatiu de joaca si
agrement, aici langa sala de sport.

In urma celor expuse, d-ul presedinte de sedinta invita la propuneri, discutii si
intrebari.

Nu vine nimeni cu nici o propunere.
d-ul Boros Stefan – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul sapte al

ordinii de zi, si s-a adoptatHotararea nr.57, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si
0 abtineri .

La punctul opt din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind suspendarea
activitatii SC SALUBRIZARE CHISLAZ SRL, d-na secretar Mela Maria-Elena
prezinta referatul de specialitate, si arata cererea intocmita de d-na administrator al SC
Salubrizare Chislaz SRL prin care solicita aprobarea suspendarii activitatii acestei
societati pe motiv ca nu a obtinut autorizatie de la ANRSC si fiecare asociat lucreaza cu
alti operatori de servicii.

In urma celor expuse, d-ul presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

d-ul Boros Stefan – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul opt al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.58, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si
0 abtineri .

La punctul noua al ordinii de zi,Proiect de hotarare privind constatarea
incetarii de drept a mandatului consilierului local al comunei Saniob, d-na
Hundemer Kinga Maria si validarea mandatului de consilier local a d-nei Buda
Ecaterina din partea UDMR, d-na secretar prezinta referatul de specialitate si arata
motivele care au dus la initierea acestui proiect. In fapt, d-na consilier Hundemer Kinga,
in cursul acestui an, din 8 sedinte de consiliu local s-a prezentat doar launa. D-na
Hundemer Kinga confirma imposibilitatea de a se prezenta in general la sedinte din
motive familiale si de resedinta.

In continuare, d-na secretar invita comisia de validare sa valideze in functia
de consilier local pe d-na Buda Ecaterina, conform adresei comunicata de UDMR si sa
semneze procesul verbal de validare. Dupa care, d-na Buda Ecaterina depune
juramantul.
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Ca urmare, d-ul Boros Stefan – presedinte de sedinta, a supus spre
constatare punctul noua al ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.59, cu 10 voturi
pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La diverse.

D-ul Erdei DănuŃ, arată că în urma lucrărilor de canalizare, drumurile arata
deplorabil, mai ales acum ca a si plouat este numai noroi, pamantul se surpa pe zonele
unde s-a lucrat.

D-ul primar arată că probabil din cauza alegerilor lucrarile au stationat, asta cam
peste tot, avem adresa de la AFM ca platile se vor efectua in continuare, ceeace
inseamna ca lucrarile se vor relua cat de curand.

D-ul primar : daca nimeni nu mai are alte probleme de discutat, am sa va aduc la
cunostinta anumite aspecte:

Sc Electrica solicita C.U. pentru reabilitarea retelei electrice in localitatile Ciuhoi
si Saniob. Asta inseamna ca vor incepe sa efectueze anumite lucrari in comuna.

Cu ajutor si sponsorizare de la Caritas s-au instalat patru stalpi de iluminatdin
aluminiu. Urmeaza sa mai primim de la ei, tot prin donatie, inca patru stalpi cucare
vom inlocui stalpii de lemn care sunt mai deteriorati. Pe aceasta cale, consider ca merita
multumirile noastre.

S-au finalizat lucrarile de izolare termica la scoala veche de la Saniob, urmeaza
ca in masura posibilitatilor si cu muncitorii nostri sa asiguram lucrarile de izolare
termica si la scoala mica din Ciuhoi.

Am asigurat scolile cu lemne, am lucrat cu beneficiarii VMG la transportulsi
crapatul lemnelor .

Alte discutii nu au mai fost.
d-ul Boros Stefan – presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA SECRETAR
BOROS STEFAN MELA MARIA-ELENA


